
Protokoll -sektionens styrelse
7 juni 2020

Protokoll från styrelsemöte F7–VT20
Zoom, kl. 17.15 tisdagen den 12 maj 2020

§ 1 O.F.M.Ö.

Styrelseordförande Rebecca Svensson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joel Wulff
Teodor Bucht
Linn Rydberg
Rebecca Svensson
Lukas Broström
Charlotta Sporre

Ludwig Linder
Nik Johnsson
Filip Johansson
Emelie Zhu
Gustav Nirvin
Isabella Ljung

Hanna Jonsson ( -sektionens
kårkontakt)
Rasmus Göransson
( -sektionens kårkontakt)

§ 3 Adjungeringar

Alla som är närvarande som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Joel Wulff utsågs att, jämte styrelseordförande Rebecca Svensson, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Hanna Jonsson -sektionens kårkontakt meddelade att SOPEN är ute på revidering ni får gärna
komma med förslag och åsikter. Deadline för remissvar är den 22 maj. Verksamhetsplanen samt
den strategiska planen för 2021 beslutas om på FM5 den 19 maj.

Rasmus Göransson meddelar om kårens enkät om studenters mående. De hade behövts att fler
svarade på den. Här finns länk https://forms.gle/QPd2Q88iyvjazAD49

Nik Johnsson meddelar att FNU på torsdag arrangerar en investeringskväll på zoom.

§ 7 Rapporter

Sektionsordförande Teodor Bucht rapporterade från nämnden. -sektionens verksamhet står
med undantag för idrottverksamheten i princip stilla.
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§ 8 Inköp av ugn

Cafémästare Emelie Zhu föredrog punkten i enlighet med handlingar. Sektionens nuvarande ugn
är dålig och de vill därför köpa en ny. M-sektionens ugn som är till salu menar de är ett bra
alternativ.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 13 000 kr ur reparationsfonden för att köpa M-seks ugn i det fall att
den fungerar i Hilbert café.

§ 9 Riktlinjer för investeringar

Nik Johnsson föredrog punkten i enlighet med handlingar samt redogjorde kort för process kring
framtagandet av riktlinjerna.

Styrelsen beslutade

att bordlägga punkten till kommande styrelsemöte.

§ 10 Access Pingisstegen

Nik Johnsson föredrog punkten i enlighet med handlingar. För att kunna genomföra en pingis-
stege i sommar behövs acsess till LC.

Styrelsen beslutade

att Nik Johansson ska få access till LC under sommaren.

§ 11 Beslutsuppföljning (Beslut)

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F06–VT20 Likabehandlingsplanen Teodor Bucht F07–VT20

Styrelsen beslutade

att godkänna beslutsuppföljningen och lägga densamma till handlingarna.

§ 12 Arbetsgruppsrapporter och godkännande

Sammankallande Isabella Ljung rapporterar från arbetsgruppen betalningsansvar.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisning och lägga den till handlingarna.

Styrelsen beslutade

att upplösa arbetsgruppen betalningsansvar.

Sammankallande Nik Johnsson rapporterade från arbetsgruppen investeringsansvarig. De är i
princip färdiga med sitt arbete.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisning och lägga den till handlingarna.
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Styrelsen beslutade

att sätta nästa redovisningstillfälle till F01-HT20.

Carl Boklund var inte närvarande på mötet och kunde därför inte rapportera från arbetsgrupp
ekonomiskt arbete och arbetsgrupp utskottsloggor.

Styrelsen beslutade

att skjuta redovisningstillfälle för arbetsgrupp ekonomiskt arbete och arbetsgrupp ut-
skottsloggor till F01-HT20.

Nedan finns samtliga aktiva arbetsgrupper.

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F01–VT20 Arbetsgrupp investeringsansvarig Nik Johansson F01–HT20
F01–VT20 Arbetsgrupp ekonomiskt arbete Carl Boklund F01–HT20
F01–VT20 Arbetsgrupp utskottsloggor Carl Boklund F01–HT20

§ 13 Övrigt

Inga övriga frågor lyftes.

§ 14 Nästa möte

Inget beslut om tidpunkt för nästa sammanträde togs.

§ 15 O.F.M.A.

Styrelseordförande Rebecca Svensson förklarade mötet avslutat 19:29.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Rebecca Svensson
Styrelseordförande

Linn Rydberg
Sekreterare

Joel Wulff
Vice ordförande


